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论   文  

·并网发电和电力有源滤波的统一…

·Finite Element Computation o…

·Design of Supercapacitor Bas…

·An Improved Ultracapacitor E…

·A Novel Direct Power Control…

 

论 文  

 [2008-01-09]·并网发电和电力有源滤波的统一控制方法

 [2008-01-09]

·Finite Element Computation of Interconnect Parasitic Capacitance Sensitivities 

to Process Variations in VLSI

 [2008-01-09]·Design of Supercapacitor Based Ride Through System for Wind Turbine Pitch

 [2008-01-09]·An Improved Ultracapacitor Equivalent Circuit Model for the Design of

 [2008-01-09]

·A Novel Direct Power Control Method of Three-Phase Active Rectifiers in 

Industrial Drive System

 [2008-01-09]·2007年发表论文表

 [2007-12-20]·动态电压恢复器检测方法和补偿策略综述

 [2007-12-19]

·A Hybrid Multi-agent Control System for Distribution Networks With Distributed 

Generation

 [2007-12-10]·单相DVR快速电压补偿控制的实现

 [2007-12-03]·A Supercapacitor Based Ride-Through System

 [2007-11-20]·在分布式发电环境下的嵌入式电力负荷管理系统设计与实现

 [2007-10-08]

·Design of A Novel Control Strategy for Distributed Generation to Improvement 

Power Quality in Distribution Network

 [2007-09-10]·Review of flywheel energy storage system

 [2007-08-20]·基于ARM技术的以太网与CAN现场总线协议转换网关的设计与实现

 [2007-07-10]·DESIGN AND IMPLEMENTATION OF DATA ACQUISITION, COMMUNICATION AND

 [2007-07-02]·Study of asymmetric hybrid supercapacitor’s modeling

 [2007-06-29]·06年发表论文表

 [2007-06-25]

·SUPERCAPACITOR ENERGY STORAGE TECHNOLOGY AND ITS APPLICATION IN RENEWABLE 

ENERGY POWER GENERATION SYSTEM

 [2007-06-20]·THE GRID-CONNECTED PV INVERTER CONTROL BASING THE EXPONENTIAL SLIDING MODE

 [2007-05-28]

·Control Algorithm Research on Seamless Transition for PV System During 

Intentional Islanding
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